
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

Møde afholdt ved 
 
Næste møde  

Gitte Hansen 
Tilstede: Henrik, Mette, Gitte H, Gitte og Sara 

1. Hjemmeside Det halter stadig med opdatering af hjemmesiden. Sara har 
forsøgt at tale med Brian om problemstillingen. Det skal 
løses nu. Sara tager fat i Brian igen. Vi skal have taget 
billeder af området, som skal sendes til Brian og opdateres 
på hjemmesiden. 

2. Årets gang Dagen gik fint. Arbejdet var tilpasset og alle havde lidt og 
lave. 
Skt. Hans aften gik fint. Vi skal have en spand dej mere 
næste år. Der skal tages billeder næste år og ligges på 
hjemmesiden. 
JrJ Grønt område omkring krabbes alle 1 skal også slås. 
Henrik skønner, at samarbejdet kører fint med JRJ. 

Opfølgning af tidligere 
bestyrelsesmøde 

Asfaltrenovering. Det halter lidt med at få nogle tilbud. 
Henrik indhenter stadig tilbud. 
Vi har talt om fart afgrænsninger, men vi har ikke fundet en 
løsning på problemstillingen.  
Fodbold mål: Gitte R har undersøgt priser. Hun har 
indhentet tilbud, men er for dyre på nuværende tidspunkt. 
Gitte indhenter nye tilbud. 
Skilte ved broen er kommet op. Skilt ved indkørsel til 
klosterparken via cykelstien. Peter har kontaktet 
kommunen, som bekræfter at de ville komme og pille det 
ned. Peter har forsvaret bevarelsen af vores skilt, og sagen 
er nu kommet under ny behandling. 
Gitte venter på, at få vedtægter retur fra kommunen. 
 

3. evt. Næste møde afholdes hos Henrik den. 30/11- 19.00 
Krabbes alle 20. Der afholdes julefrokost i bestyrelsen. 
Henrik bestiller maden. 

4.   
  
  

 


